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Dato: 26.08.2015.  

Møtested: Tranby menighetshus 
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Lier kirkelige fellesråd  

Saksutredning 

Sak nr. 23/2015:Protokoll 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Protokollen av 18.06.2015 godkjennes. 

VEDTAK 

Protokollen av 18.06.2015 godkjennes 
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Lier kirkelige fellesråd  

Saksutredning 

Sak nr. 24/2015: Meldinger 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Meldingene fra kirkevergen tas til orientering 
 
DEL I: Lokalt 

1. Revisjonsrapporter fra Buskerud kommunerevisjon for menighetene Sylling, 
Sjåstad, Tranby og Frogner (Disse ettersendes eller deles ut på møtet). 

2. Biskop Per Arne Dahl har satt av søndag 10. januar 2016 kl. 11.00 til vigsling 
av diakon Solveig Thoen – i Frogner kirke. 

3. Riksantikvaren v/ Hans Henrik Egede Nissen, befarer Frogner og Sylling kirker 
27. august. 

4. Avtale: Lån av polykromi trefigurer fra Norsk Folkemuseum – Frogner Kirke.(se 
vedlegg) 

5. Oppsummering etter bygningsutvalgets befaringsrunde 24.06.2015 (se 
vedlegg) 

6. Sylling Orgel  Gammelt orgel blir fjernet i slutten av september 2015 . 
Nytt orgel er klar for innvielse sensommer 2016 

7. Sylling Lesepult – Avventer svar fra Else Grethe Sola Holberg. 
8. Sylling kirke – rydding i antall hjemmelshavere (Lkf, Oplysningsvesenets fond 

og Hans Svendsen) og i antall gårds og bruksnummer. Ref. Vedlagte kart. 
9. Samarbeid med Lier ASVO om diverse utearbeider (Se vedlagte evaluering+ 

avtale) 
10. Kantor stilling i Sylling/ Sjåstad – Ny utlysningsrunde (Vedlagt følger 

Fremdriftsplan og utlysningstekst)  
11. Status kirkevalg 2015 (Vedlagt innkalling til valgfunksjonærkurs) 

 
 
DEL II Sentralt 

1 Biskop Per Arne Dahl ordinerer Hanne Marie Pedersen- Eriksen  
søndag 6. september kl.18:00 i Frogner kirke. 

 
2. KA –Rundskriv 10/2015  Trakassering pga seksuell legning (se vedlegg)  

 
3. Kirkerådet: Trosopplæringskonferansen 5. november 2015, Lillestrøm 

 
 
FELLESRÅDETS SAKSBEHANDLING 

1. Revisjonsrapportene for Menighetene ble tatt til orientering.  
2. Ny 5 års avtale er tegnet mellom Norsk Folkemuseum og Lier kirkelige 

fellesråd for lån av polykrome trefigurer av Jesus, Markus og Lukas. 
3. Prosten ønsker beskjed tidligst mulig når innvielse av orgel kan skje, for å 

invitere biskopen. (hans avtalebok fylles raskt opp) 
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4. Kirkevergen kunne meddele under møte at Else- Grethe Holberg vil tegne 
lesepult til Sylling uten kostnad for fellesrådet eller menighetsrådet. Hun gjør 
det som frivillig!! 

5. Kirkevergen fikk mandat til å ordne opp i hjemmelshavere for Sylling kirke. 
6. Status kirkevalg- forhåndsstemmingen hittil, lover godt for å høyne 

valgdeltakelsen.  Etter møte ble det holdt et flott valgfunksjonærkurs av FR 
leder Søren Falch Zapffe. 

 
Sentralt 
1. Ordinasjonen søndag 6.september 2015 kl. 18 i Frogner kirke er for Hanne 

Marie Frostlid. (hun har skiftet navn da hun giftet seg). Frogner menighetsråd 
bidrar med kirkekaffen. 

2. Alle FR representanter oppmuntres til å sende frivillige som har glede, lyst og 
anledning til å reise på trosopplæringskonferansen 2015.  Påmelding før 23. 
september har en billigere avgift. 

 
 

VEDTAK 
Meldingene fra kirkevergen tas til orientering. 
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Lier kirkelige fellesråd  
Saksutredning 

Sak nr. 25/2015: Driftsbudsjett 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Lier kirkelige fellesråd vedtar et foreløpig driftsbudsjett for 2016 med en ramme  
kr 14 108 719. Dette medfører et budsjettert underskudd på kr 327 580.  
Rammetilskuddene er ikke endelig fastsatt og kirkevergen jobber for å få budsjettet i 
balanse før godkjenning i Fellesrådsmøtet i desember.  

VEDLEGG 
 
Driftsbudsjettet for 2016 
Budsjett vurderinger 2016 
Tariffrevisjonen 1.05.2015 
 
 
SAKSUTREDNING 
Fra rådmannens og økonomiavdelingen i kommunen signaliseres det 
innsparingsrunder og hard prioritering av ressursene. Noe som også vil ramme Lier 
kirkelige fellesråd.  Rammene fra kommunen er ennå ikke fastlagt.  I budsjettet har 
kirkevergen lagt til grunn at kommunens overføringene blir på nivå med fjorårets, i 
hensyn tatt justering for pris og lønnsvekst.   
 
Kirkevergens vurderinger/ betraktninger og forsøk på forklaringer synliggjøres i eget 
vedlegg.   
Kirkevergen vil understreke reduksjon i tilskuddene fra Bispedømmerådet til både 
trosopplæring og kateketstillinger som store utfordringer. 
Hvilke tiltak iverksetter Lier Kirkelige Fellesråd når stillinger som tidligere var 
fullfinansiert av Bispedømmet, ikke lenger har mulighet til dette pga. dårlig økonomi i 
Tunsberg Bispedømmeråd? Administrasjonsutvalget drøftet utfordringene i møte av 
12.08.15 og referat følger vedlagt. 
Lier kirkelige Fellesråd har i tillegg til fokus på kostnadskontroll også fokus på nye 
inntjeningsmuligheter.  Sterk innsats på oppfølging av ubetalte fakturaer gjøres 
kontinuerlig.  
 
Lønnsoppgjøret: 
Det er fra 01.05.15 framforhandlet nytt lønnssystem  mellom KA og 
arbeidsgiverorganisasjonene i kirkelig sektor. 
 
Hovedtariffavtalen viser minstelønn for de ulike stillingsgruppene basert på 
utdannelse og ansiennitet. 
 
Hovedforhandlingene foregår hvert annet år.  I 2015 har vi et mellomoppgjør som i 
snitt utgjør en lønnsøkning på ca. 1,7 %. 
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I forbindelse med hovedforhandlingene blir det som regel satt av en lokal pott til 
fordeling.  Tidligere har de tilleggene som gjøres fra lokal pott blitt «spist opp» i neste 
sentrale oppgjør.  Fra 01.05.15 vil tillegg som enten er forhandlet fram ved 
nyansettelse eller gjennom lokale forhandlinger legges inn i grunnlønnen og følge 
med videre.  
 
Trosopplæringsmidler: 
I 2015 fikk Lier Kirkelige Fellesråd tildelt kr. 1 380 520. Beløpet for 2016 er ikke 
mottatt, men vi kan regne med en mindre justering.  Lier kirkelige fellesråd fører eget 
regnskap for bruk av trosopplæringsmidlene. Retningslinjene er slik at dersom de 
ikke benyttes, skal alle ubrukte midler over 5 % tilbakeføres bispedømmet etter 
årsavslutning.  Lier kirkelige fellesråd har for inneværende år satt av midler til 
administrasjon og drift, noe som også er gjort for 2016. 
 
Dikimidler: 
Kirkevergen foreslår å beholde overføringen til menighetene for diakon og 
kirkemusikk (dikimidler) pålydende kr. 10 000. 
 
 
Kirkevergen regner med å få budsjettet i balanse når mer eksakt tallmaterialet 
foreligger. Dersom vi for 2016 må foreta ytterligere innsparinger, vil kirkevergen 
komme tilbake til dette i møtet den 1.12.15. 
 
FELLESRÅDETS SAKSBEHANDLING 

-  Det er ikke tatt inn høyde for justering i forhold til pris og lønnsjustering 
- Fellesrådet ser ingen katastrofer i det fjerne. 
- Overføringssummen på trosopplæringsmidler er fortsatt usikker. 
- Frogner MR ønsker sak om « stille time» ved Per Egil Hovland.  De skal først 

behandle saken i Frogner MR og så komme tilbake med den i fellesrådet. 
- Kontorleder redegjorde for nytt lønnssystem,  og hvilke følger dette får for de 

ansatte.(man får en mer differensiert lønnsavregning) 
- Fellesrådet kommer tilbake til driftsbudsjettet i desember når flere spørsmål er 

besvart. 
 

VEDTAK 
Lier kirkelige fellesråd vedtar et foreløpig driftsbudsjett for 2016 med en ramme  
kr 14 108 719. Dette medfører et budsjettert underskudd på kr 327 580.  
Rammetilskuddene er ikke endelig fastsatt og kirkevergen jobber for å få budsjettet i 
balanse før godkjenning i Fellesrådsmøtet i desember.  
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Lier kirkelige fellesråd  

Saksutredning 

Sak nr. 26/2015: Investeringsbudsjett 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Saken utsettes til uttalelse fra Riksantikvaren er mottatt etter befaring torsdag 
27. august 2015 
 
VEDLEGG 
Investeringsoversikten for 2015 – 2019 
Investeringsprosjekter  
Notat fra Castor Kompetanse med kostnadsoverslag på råteskader i Sylling kirke. 
 
 
SAKSUTREDNING  
Kommunens overføring Kirker: 
Total ramme er kr 3 200 000. 
 
Kommunens overføring kirkegårder: 
Fast overføring fra Lier kommune til kirkegårder er kr 900 000/ år.   
 
Utvidelse Frogner gravplass. 
Revidert kostnadsoverslag fra Aud Wefald kommer på nærmere 15 millioner, enn 
tidligere budsjettert 8 millioner. Viser til behandling av sak 27/2015.  
Lier kirkelige fellesråd har fått 4 millioner for 2015 og lovnad om nye 4 millioner i 
2016. 
 
Sylling kirke 
Nødvendige utbedringer av råteskader i Sylling kirke før montering av nytt orgel. 
Råteskadene som er oppdaget i Sylling kirke er langt mer omfattende enn først 
antatt. Kostnadsoverslaget fra Castor Kompetanse AS på utbedringer av 
råteskadene beløper seg til kr. 550 000. Kirkevergen har tidligere antatt at disse 
midlene kunne bli tatt over driftsbudsjettet for vedlikehold av kirker. 
Investeringsoversikten vil bli påvirket av dette. Og vi kommer tilbake til dette, så snart 
framdriften er avklart med Riksantikvaren. Dette er en hastesak som må gjøres før 
montering av nytt orgel i mars 2016. 
 
Lierskogen kirke – Nytt piano 
Det er innkommet ønske om anskaffelse av nytt piano i Lierskogen kirke.  
Nåværende piano er av eldre årgang og det er vanskelig å få det 100 % til tross for 
hyppig stemming. Dersom Lierskogen kirke skal være vår «kulturkirke» med 
formidling av god musikk, bør instrumentene være «gode nok» til at profesjonelle 
musikere vil spille på de.  
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FELLESRÅDETS BEHANDLING: 
Fellesrådet støtter en second opinion angående omfanget av behovet for utbedring 
av råteskadene i Sylling kirke. Per Otto Olsen vil ta med en sakkyndig og komme 
med en vurdering. 
 
Angående anskaffelse av nytt piano i Lierskogen kirke, minner FR representant fra 
Sjåstad, Odd Treffen om at Sjåstad kirke venter på nytt piano.   
 
Kirkevergen orienterte om klagen på akustikken i nyrenoverte Sylling kirkestue.  Et 
tiltak kan være å legge lyd absorberende plater i tak eller vegger. Kirkevergen fikk lov 
til å gå i gang med et lite forprosjekt for å se på hva som må gjøres og et 
kostnadsoverslag.  Dette legges frem som sak på neste FR møte. 
 
VEDTAK 
Lier kirkelige fellesråd vedtar investeringsbudsjettet i henhold til vedlegg, men 
kommer tilbake med en budsjett justering når kommunens endelige tall foreligger. 
Endelig budsjett blir lagt frem for godkjenning i FR møte i desember 2015. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 
 
 



   

9 
 

Lier kirkelige fellesråd  

Saksutredning 

 
Sak nr. 27/2015: Utvidelse av Frogner gravplass 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Lier kirkelige fellesråd tar kostnadsoverslaget fra konsulent Aud Wefald i Asplan Viak, 
til orientering.  I prosjektet ønskes nedgravd avfallsløsning implementert, samt de 
kvalitets og funksjonskrav som Aud Wefald stiller. 
 
VEDLEGG 
Kostnadsoverslag etappe 1 Frogner kirkegård 
Revidert kostnadsoverslag på utvidelse av Frogner gravplass sammenlignet med 
tilbud i 2013 
Oppdragsbekreftelse 
Krav til elementer på gravplassen. 
 
SAKSUTREDNING’ 
Kirkevergen har i løpet av sommeren hatt en løpende dialog både med kirketjenere, 
tidligere kirkesjef og konsulent Aud Wefald om kvalitets og funksjonskrav for 
utvidelse av Frogner gravplass.  Følgende punkter er drøftet: 
 
Muslimsk gravfelt. 
Kirkevergen har vært i kontakt med DOTL (Drammen og omegn tros og 
livssynsforum).  For å avdekke hvilket behov som finnes fra den muslimske 
befolkningen i Lier. Kirkevergen har ikke mottatt noen tilbakemelding på 
henvendelsen fra de ulike trossamfunn. Pr i dag har Lier kirkelige Fellesråd et 
samarbeid med Drammen kirkelige Fellesråd, hvor vi kjøper muslimske plasser på 
Skoger.  Usikkerheten er stor knyttet til hva behovet vil bli i fremtiden?  Vil Skoger 
kunne dekke hele etterspørselen i distriktet i fremtiden? Hva med 
kommunesammenslåing, hvordan vil landskapet se ut om noen år? 
Konklusjon: kirkevergen foreslår å avvente en bygging av muslimsk gravplass til 
etappe II, siden tilbakemelding ikke er gitt.   
 
Avfallshåndtering 
Eksisterende avfall systemer på Frogner er plastbeholdere som er skjemmende og 
stygge. Kirketjener bruker mye av sin tid på søppelhåndtering, som han kunne ha 
benyttet til andre ting.  Videre kreves det hyppig tømming som er en betydelig 
kostnad for fellesrådet. 
 
Fremtidens løsninger ligger i nedgravde avfalls systemer.  Helt eller delvis 
nedgravde. Fordelen med nedgravde løsninger er at de tilfredsstiller kravene for  
universell utforming. I tillegg er de estetisk pene, og arbeidsbesparende. 
Ulempen er investeringskostnaden som utgjør ca. 100 000 for helt nedgravd løsning 
og ca. 50 000 for delvis nedgravd løsning. Slike løsninger krever godkjenning av 
kommunen og enighet om plassering (bør plasseres på høyeste punkt, pga. vann).  
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Jordkvaliteten 
Kirkevergen har vært i kontakt med Åse Skrøvset, rådgiver gravplass-saker i 
Bispedømme, angående geoteknisk vurdering av jordmasser.  Hun informerer om at 
de er i startfasen til et forskningsprosjekt om egnet jord til gravplasser som har som 
formål å samle erfaringer fra eksisterende gravplasser. Det er viktig at massene gir 
optimale forhold for omdanning av gravinnhold.  Videre bør de være stabile ved 
graving og gi grunnlag for god plantevekst. Fagperson på området er Trond Knapp 
Haraldsen ved NIBIO.  
Konklusjon: kirkevergen støtter Aud Wefalds vurdering, at dette er en sak som inngår 
i ansvarsforholdet til entreprenøren. 
 
Teknisk anlegg 
Vannrør: Nåværende ledningssystem er gammelt og bør skiftes ut. På felt 11, E,D og 
H er det jernrør. Utfordringer her er problemer med vannlekkasje. 
Avløpsledningen er i minste laget.  
Konklusjon: Entreprenør får ansvar for å se på hele nettet og ta høyde for 
tilfredsstillende rør størrelse og rørplassering.  
 
Veitransport 
Kirkevergen ønsker å skåne området rundt kirkegården, ved å få tillatelse til å kjøre i 
gjennom prestegården fra opplysningsvesenets fond.  
Kirkevergen vil be om denne tillatelsen. 
 
Gjerder og porter 
For å få godkjent en gravplass må det være porter og gjerde. Kirkevergen har vært i 
kontakt med alle begravelsesbyråer i distriktet for hvilke mål som ønskes i forhold til 
porter.  Portene ønskes ikke mindre enn 4,5 meter brede. 
 
Belysning og tinestrøm 
Kirkevergen ber entreprenør også tenke større lyssetting av hele kirkegården, samt 
en god og rikelig tilgang på tilførselsstrøm sikres når man må grave opp allikevel. 
 
FELLESRÅDETS BEHANDLING 

- Muslimsk gravplass trekkes ut av etappe 1 av prosjektet. 
- Legger inn jordlager, uten tak over 
- Masse utskifter ikke nåværende urnegravfelt. 
- Fellesrådet ønsker at det vurderes å anlegge nedgravd avfallssystem. 
- Fellesrådet ønsker en god kravspesifikasjon med tanke på vva, samt en god 

behovsanalyse. 
- I nåværende plan er antall kistegraver redusert fra 850 til 650, mens antall 

urnegraver er økt fra 170 – 420 stykker. 
 

VEDTAK 
Lier kirkelige fellesråd tar kostnadsoverslaget fra konsulent Aud Wefald i Asplan Viak, 
til orientering.  I prosjektet ønskes nedgravd avfallsløsning implementert, samt de 
kvalitets og funksjonskrav som Aud Wefald stiller. 
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Lier kirkelige fellesråd  

Saksutredning 

Sak nr. 28/2015: 2. tertialrapport 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Lier kirkelige Fellesråd tar 2. tertial-rapport til orientering. 
 
 
VEDLEGG 
2. Tertialrapport 
 
SAKSUTREDNING 
2. Tertialrapport (Januar – august) viser et tilfredsstillende resultat. 
 
Utgifter: 
1010 LØNN → Her ligger vi litt under budsjett pga. vakant diakon og kantor stilling, 

samt lavere lønn til nyansatte unge faggrupper. 
1140 ANNONSE → her er det snakk om et betydelig merforbruk grunnet flere 

stillingsutlysninger. 
1201 IKT/ EDB    → Merforbruket her skyldes stor utskifting av pc- er til ansatte, samt 

oppgradering av mikrofoner/ høyttalere i kirkene. 
 
 
FELLESRÅDETS SAKSBEHANDLING 

- 931 000 kr i overskudd fra i fjor 
- Stort negativt avvik i forhold til brukerbetalinger (færre utensokns gifter seg, 

gravlegges.  Et spørsmål fra FR er om de trekker seg fordi det er for dyrt? 
 

VEDTAK 
Lier kirkelige fellesråd tar 2. tertialrapport til orientering. 
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Lier kirkelige fellesråd  

Saksutredning 

Sak nr. 29/2015: Opprettelse av kommunikasjonsstrategi arbeidsgruppe i LKF. 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Lier kirkelige fellesråd støtter tanken om å etablere en arbeidsgruppe med fokus på 
kommunikasjons strategier. Arbeidsgruppen skal ha en støtte og rådgivende funksjon  
for kirkevergen. 
 
VEDLEGG 
Referat fra møte i arbeidsgruppen av 13.08.2015 
 
SAKSUTREDNING 
En av våre store målsettinger er å være SYNLIG.  Hvordan er vi det?  Hvordan  
fremstår vi synlig og moderne?  Hvordan informerer vi om alt det flotte vi kan tilby? 
Kirken i Lier har mye bra og godt innhold.  Spørsmålet er hvordan «selge det ut»? 
 
Kirkevergen har sammen med en arbeidsgruppe bestående av: Øyvind Mørk,  
(Frivillig, Tranby), Kjetil Sveaas (Frivillig Sjåstad), Hilde Nysether (MR Sylling), Anne-  
Sofie Ramslie (ansatt Trosopplæringsleder) og Solveig Thoen (nytilsatt diakon)  
drøftet rolle, oppdrag, mandat og funksjon.  Arbeidsgruppen tenkes en funksjonstid 
på 4 år, med evaluering underveis.  Viser til vedlagte vedlegg for nærmere  
orientering. 
 
FELLESRÅDETS SAKSBEHANDLING 

- Fellesrådet applauderte initiativet og ønsket dette velkomment.  
- Frogner representant var undrende til at det ikke var noen med fra Frogner 

menighet. Her måtte kirkevergen beklage, Stian Fosslie var med på 1. møte 
og er tiltenkt å være med i denne arbeidsgruppen.  Han er dessverre blitt 
uteglemt i referatet.    

- Målet til kirken i Lier er å fremstå som synlig og moderne.  Her ble det påpekt 
at plakattavlene til våre kirker er et forsømt område. Målet må være og alltid 
ha et oppslag om hva som skjer på tavlene. Sette dette i system. 

- Menighetsbladet bør også trekkes inn her.  Menighetsbladet leses av mange, 
og bæres av få. Hvilken rolle skal det ha i fremtiden? 

- Kirkevergen informerte om at leder i arbeidsgruppen Øyvind Mørk har meldt 
seg på kurs «Hvordan gjøre kirken mer synlig»  10. september 2015 
(kursholder er IKO). 

- Arbeidsgruppen rapporterer til kirkevergen i første omgang.  Erfaringer 
evalueres etter hvert, og eventuelt justeres etter hva som er mest tjenlig for 
Kirken i Lier.  

 
VEDTAK 
Lier kirkelige fellesråd støtter tanken om å etablere en arbeidsgruppe med fokus på 
kommunikasjons strategier. Arbeidsgruppen skal ha en støtte og rådgivende funksjon  
for kirkevergen. 
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Lier kirkelige fellesråd  
Saksutredning 

Sak nr. 30/2015: Opprettelse av styringsgruppe for utvendig restaurering av 
Sjåstad kirke 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Følgende styringsgruppe foreslås: Per Otto Olsen (prosjektleder), MR representant 
Odd Treffen, Kirketjener Paul Christian Justad og Kirkeverge Mette Sønsteby 

 
VEDLEGG 
Notat fra prosjektleder Per Otto Olsen 
 
SAKSUTREDNING 
Viser til vedtak i sak 10/2015 utvendig rehabilitering av tak og vegger i Sjåstad kirke, 
hvor oppnevning av styringsgruppe ble ønsket for å ivareta Sjåstad menighetsråds 
synspunkter i prosessen.  Styringsgruppen er forespurt. 
 
Prosjektleder Per Otto Olsen har befart taket og gir i vedlagte notat orientering om de 
funn og vurderinger som er gjort p.t. 
 
FELLESRÅDETS SAKSBEHANDLING 
Behovet for rehabilitering synes å være mindre enn forespeilet. Kostnadsoverslag blir  
gitt på FR møte 28.10.  Menighetsrådet får god påvirkningsmulighet gjennom sin  
tilstedeværelse i styringsgruppen. 
 
VEDTAK 

Følgende styringsgruppe foreslås: Per Otto Olsen (prosjektleder), MR representant 
Odd Treffen, Kirketjener Paul Christian Justad og Kirkeverge Mette Sønsteby 
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Lier kirkelige fellesråd  

Saksutredning 

Sak nr. 31/2015: Gullaug kirke 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Lier kirkelige fellesråd støtter kirkevergens forslag om utvendig vask og maling av  
Gullaug kirke høst 2015 utført av Støa Håndverk AS. Lier Kirkelige Fellesråd  
samtykker videre i at Håkon Røine fra EM – Teknikk, legger frem to mulige løsnings  
alternativer med budsjett til neste møte i Fellesrådet 28. oktober 2015 
 
VEDLEGG 
Notat fra konsulent Per Otto Olsen 
Tilbud fra Støa Håndverk AS om maler arbeidet. 
 
 
SAKSUTREDNING 
Kirkevergen har lagt til grunn bygningsutvalgets uttalelse om at Gullaug kirke bare  
skal påkostes nødvendig vedlikehold for at bygget skal være forsvarlig.  
Bygningsutvalget har vurdert følgende områder hvor tiltak bør iverksettes: 
 
Utvendig vask og maling  
Støa håndverk AS ble forespurt om tilbud på vask og maling av Gullaug kirke.  Etter  
befaring sendte de vedlagte tilbud. Støa Håndverk kan utføre arbeidet i løpet av  
september 2015. Dersom FR støtter kirkevergens vedtak vil kirkevergen  
utarbeideavtale med Støa Håndverk om arbeidsoppgaven. 
 
Ventilasjon av kirken. 
Under bygningsutvalgets befaringsrunde 24. juni 2015, ble det bemerket innestengt  
luft i kirkerommet. Kirkevergen har tatt kontakt med Lier Bygg Consult ved Per Otto  
Olsen og fått en vurdering på ulike ventilasjonssystemer.  Viser til vedlagte notat fra  
Per Otto Olsen. 
 
Tetting av tak 
Kirketjener Henrik Aasland har befart taket i Gullaug kirke og i flg. han ser det tett  
ut. Ingen synlige tegn til fuktighet selv under harde regnskyll i sommer. Det trengs å  
rettes på noen taksteiner, - dette arbeidet gjøres av kirketjener Henrik Aasland i  
løpet av høst 2015. 
 
 
VEDTAK  
Lier kirkelige fellesråd støtter kirkevergens forslag om utvendig vask og maling av  
Gullaug kirke høst 2015 utført av Støa Håndverk AS. Lier Kirkelige Fellesråd  
samtykker videre i at Håkon Røine fra EM – Teknikk, legger frem to mulige løsnings  
alternativer med budsjett til neste møte i Fellesrådet 28. oktober 2015. 
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        Sak unntatt offentlighet j.f. offl.§13 

 
Lier kirkelige fellesråd  
Saksutredning 

Sak nr. 32/2015: Anke på søknad om permisjon fra Tim Stern 

                                                                         Behandlet av Lier kirkelige fellesråd 

Saksbehandler: Mette Sønsteby 
Dato: 26.08.2015 

KIRKEVERGENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Lier kirkelige fellesråd avslår søknad fra Tim Stern om permisjon med  
formål masterstudiet innenfor kunstnerisk orgelspill. 
 
VEDLEGG 
Søknad om videreutdannelse ved siden av full jobb 
Søknad om permisjon  
Anke på vedtak i Administrasjonsutvalget av 12. august 2015 
Protokoll fra Administrasjonsmøte 13.juli og 12. august 
Protokoll fra møte med Tillitsvalgt i MFO og kantor Tim Stern. 
 
SAKSUTREDNING 
Viser til referater, og protokoller i denne saken fra 30. juni hvor kirkevergen først fikk  
kjennskap til behovet og frem til i dag. I samarbeid med  
administrasjonsutvalget mener kirkevergen det er gjort en god og solid konklusjon,  
basert på helheten for Lier kirkelige fellesråd. 

FELLESRÅDETS SAKSBEHANDLING       

- Leder i administrasjonsutvalget redegjorde for prosessen i saken, samt hvor 
grundig den er behandlet. Videre poengterte hun at dette dreier seg om 
søknad om å ta videreutdannelse, og må ikke blandes med vurdering av 
hvordan søker utfører arbeidet sitt.  Det er to separate saker. 

- Personalsaker/ røde saker bør være på rødt papir, og ikke sendes ut på mail. 
- Lier Kirkelige fellesråd var samstemte i at verken det juridiske eller det 

formelle var på søkers side i denne saken.  Dette tatt i betraktning av hvordan 
arbeidsbemanningen er for øyeblikket, er det liten tvil om at dette vil gå utover 
tjenesten som ytes. Derfor avslås søknaden. 

VEDTAK  

Lier kirkelige fellesråd avslår søknad om gjennomføring av masterstudium innen 
kunstnerisk orgelspill, og støtter derved Lier kirkelige administrasjonsutvalgs vedtak i 
saken. 
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